

Protokoll för det konstituerande mötet för Piratpartiet Linköping, 2012-06-02

1. Mötets öppnande

(a) Val av mötets ordförande

Till mötesordförande valdes enhälligt med acklamation Anton Nordenfur.

(b) Val av mötets sekreterare

Till mötessekreterare valdes enhälligt med acklamation Pontus Lindblom.

(c) Val av två personer att justera protokollet

Till justerare valdes enhälligt med acklamation Eskil Jörgensen och Johannes Öhlin.

2. Fastställande av röstlängd

Röstlängden fastställdes enligt följande:

Anders Brodin
Anton Nordenfur
Johannes Öhlin
Louise Qvarfordt
Pontus Lindblom
Rebecca Lundahl

3. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

4. Beslut att bilda lokal förening

De närvarande beslutade enhälligt med acklamation att bilda en lokal förening.

5. Antagande av Piratpartiets av medlemsmöte fastställda stadga för lokala föreningar

De närvarande beslutade enhälligt med acklamation att anta Piratpartiets fastställda stadga för lokala föreningar. Föreningens verksamhetsområde är Linköpings kommun.

6. Val av styrelse

(a) Val av ordförande

Till ordförande valdes enhälligt med acklamation Anton Nordenfur.

(b) Val av sekreterare

Till sekreterare valdes enhälligt med acklamation Johannes Öhlin.

(c) Val av kassör

Till kassör valdes enhälligt med acklamation Pontus Lindblom.

(d) Fastställande av antal övriga ledamöter till ett antal mellan två och tio

Antalet övriga styrelseledamöter (förutom ordförande, sekreterare och kassör) beslutas vara upp till 5 (fem) stycken. Således skall styrelsen bestå av 3-8 personer.

(e) Val av dessa ledamöter

Till styrelseledamöter valdes Anders Brodin och Louise Qvarfordt. De övriga 0-3 styrelseledamötsplatserna vakantsattes tills vidare.

7. Val av revisor och ersättare för denna

Till revisor valdes Eskil Jörgensen. Till revisorsersättare valdes Torbjörn Wester.

8. Val av valberedning (en till fem personer)

Till valberedning valdes enhälligt med acklamation Mattias Stahre.

9. Övriga frågor

(a) Vilken verksamhet vill vi ha

Medlemsmötet diskuterade frågan och emotser att den lyfts på nästkommande medlemsmöte.

(b) Vill vi ha regelbundna extra medlemsmöten för att planera verksamheten, eller vill vi att styrelsen ska sköta den saken?

Medlemsmötet diskuterade frågan och emotser att den lyfts på nästkommande medlemsmöte.

(c) Medlemsavgift. Ska den lokala föreningen ha en sådan, och hur hög ska den i så fall vara?

Medlemsmötet diskuterade frågan och emotser att den lyfts på nästkommande medlemsmöte.

Därefter avslutades mötet.

Justerat: Eskil Jörgensen, inga anmärkningar.

Justerat: Johannes Öhlin, inga anmärkningar.